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Styrelsen informerar                                                                                        
punkter från styrelsemötet, 2024-01-10

FOKUS                                                                                                        
Stort fokus på budget, årsredovisningar och miljösatsningar.  

Budget                                                                                                        
Projektet med vattenrören blir klart under våren. Finansieringen ser bra ut, om inget helt 

oförhappandes inträffar. Ordinarie medlemsavgiften kommer att debiteras i mars sista 
betalningsdag 1 april och extra avgiften på 4 kronor kvadratmetern kommer att debiteras i 

maj sista betalningsdag 31 maj.

Årsmötet 2024                                                                                                 
Årsmötet kommer att hållas i Folkets Hus lördagen den 23 mars klockan 14.00 

Miljö                                                                                                          
Vid styrelsemötet deltog fyra representanter från miljögruppen och diskussionen handlade 

om: -Växtinventeringen som fungerar bra och kommer att fortsätta                                                  
-Ett långsiktigt mål att kolonin närmar sig diplomering                                                              

-Att vi i miljöarbete använder oss av fler praktiska övningar                                                         
-Att miljögruppen kommer att lämna in en motion angående risstaket                                                

-Kriget mot invasiva växter fortsätter                                                                             
-På grund av allt som slängs i skogen får vi fundera på en allmän städdag                                             

-En ny studiecirkel är planerad med inriktning, jord                                                                 
-En reflektion; varför är det så få män i miljöarbetet?
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